
 

 

 Republika e Kosovës  
Republika Kosovo – Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 

VI saziv 

Jesenja sesija  
 

Komisija za nadgledanje javnih finansija  

Sednica br. 27 

Priština, 5. oktobar 2018. godine, u 10:00 časova 

Zgrada skupštine, sala N-225  

Z a p i s n i k  
 

Sednici su prisustvovali: Driton Selmani, Verica Ćeranić, Valon Ramadani, Emilija Rexhepi, 

Albert Kinolli i Ali Lajqi.  

 

Odsutni: Mërgim Lushtaku, Andin Hoti, Etem Arifi i Faton Topalli.  

 

Osoblje za podršku komisije: Mehmet Simnica, Ajet Avdullahu i Endrit Rrustemi.  

 

Pozvani:  1. Pal Lekaj, ministar Ministarstva infrastrukture;  

  2. Emin Sylejmani, v.d. izvršnog šefa Autobuske stanice – Priština SH.A  

 

Ostali učesnici: Argjend Zejnaj, MI; Senver Morina, Enver Boqolli, Arvita Zyferi i Vlora 

Spanca, NKR; Vatra Qehaja, LVV.  

 

Sednicom je predsedavao: Driton Selmanaj, predsednik komisije.  

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika održane sednice 01.10.2018. godine;  

3. Razmatranje izveštaja revizije o Godišnjim finansijskim pregledima 

Ministarstva infrastrukture, za godinu završenu 31. decembra 2017. godine;  

4. Razmatranje izveštaja revizije o Godišnjim finansijskim pregledima Autobuske 

stanice Sh. A. Priština, za godinu završenu 31. decembra 2017. godine;  

5. Razmatranje i usvajanje plana rada Nacionalne kancelarije revizije, za sezonu 

revizije 2018. – 2019. godine;  

6. Razno.  

 

 

 



 

Nakon što je utvrdio da postoje uslovi za početak sednice, Predsednik je otvorio sednicu 

prema dnevnom redu.  

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

 

Dnevni red je usvojen bez izmena.  

 

 

2. Usvajanje zapisnika održane sednice 01.10.2018. godine 

 

    Zapisnik održane sednice 01.10.2018. godine je usvojen bez primedbi.  

 

 

3. Razmatranje izveštaja revizije o Godišnjim finansijskim pregledima Ministarstva 

infrastrukture, za godinu završenu 31. decembra 2017. godine 

 

Avdullah Hoti, je rekao da je ovo revizija ispravnosti, sa kvalifikovanim mišljenjem, uz 

naglasak pitanja i naglašavanje se desilo jer je za održavanje puteva budžetirano iz kategorije 

kapitalnih investicija. Revizor je našao da kod plata i rukovođenja osoblja nastavljano sa 

držanjem pozicija sa vršiocima dužnosti. Kod javnih nabavki, imamo pogrešnu kvalifikaciju 

troškova i ima nedostatka kod rokova i prijema radova. Kod roba i usluga, ono što je 

problematično je ponavljanje procedura sa malim vrednostima. Drugi problem je upravljanje 

kapitalnim projektima sa opštinama. Još veći problem je stupanje u budžetske obaveze bez 

pokrića. On je rekao da je tokom 2017. godine povećan i dug i to je izazov za ministarstvo. 

Dalje, primetio je da su preporuke, u velikoj meri ispunjene.  

 

Pal Lekaj, je rekao da nije zadovoljan sa rukovođenjem koje je našao, i da nema neki snažan 

argument s kojim bi se suprotstavio nalazima revizije. On je rekao da je pripremio akcioni plan 

kako bi adresirali preporuke revizije. U nastavku, naveo je da je istina da postoje problemi sa 

platama. On je rekao da postoji više od 30. srpskih radnika koji se plaćaju a ne dolaze uopšte na 

posao u ministarstvo. To je potpisani sporazum u Briselu i ne možemo da učinimo ništa 

povodom toga. Što se tiče kompanije Bechtel Enka, rekao je da ugovorene obaveze koje imamo 

kao država, trebamo da ispunimo. Dalje je naglasio da će da pokuša da poboljša nalaze iz 2017. 

godine kako bi naredne godine izveštaj došao sa boljim mišljenjem.  

 

Avdullah Hoti, je rekao da je država Kosova uzela obaveze u Briselu da zaposli te radnike 

srpske zajednice, ali vi kršite zakon ako nastavljate da ih plaćate a da oni ne dolaze na posao.  

Pitao je ministra kako misli da plati 53. miliona € kompaniji Bechel-Enka, pošto nema nikakvog 

budžetskog pokrića tokom 2018. godine.  

 



Driton Selmanaj, je pitao ministra koji je tačan broj ovih radnika srpske zajednice koji ne 

dolaze na posao, i ako je moguće, da se donesu komisiji tačni podaci o njihovim pozicijama i 

njihovim radnim zadacima, jer se ovde jasno vidi da su to nezakonite radnje. On je rekao, kako 

se vidi, da je to pojava i u drugim institucijama i nije samo u Ministarstvu infrastrukture.  

 

Emilija Rexhpi, je rekla da je Briselski sporazum predvideo da se zaposle službenici srpske 

zajednice u institucijama, i mislim da na Kosovu ima i drugih zajednica, ne samo ona srpska. 

Ona je rekla da je cilj ovog sporazuma bio da ova zajednica bude integrisana u institucijama. 

Sada se vidi da Ministarstvo infrastrukture plaća više od 30. zaposlenih a gde se za jedan deo 

njih ne zna šta rade i ne dolaze uopšte na posao. Generalno, po institucijama, ovaj broj je veliki.  

 

Besnik Osmani, je naveo da ima oko 480. zaposlenih lica koji proizilaze iz Briselskog 

sporazuma, i koja je usvojena od Skupštine Kosova. oni su zaposleni kao civilni radnici u 63. 

različitih institucija. Po njemu, date preporuke u izveštaju revizije će pomoći ministru i 

Ministarstvu infrastrukture kako bi obratili pažnju na ovu kategoriju. On je rekao da kao 

Generalni revizor ne vidi ovaj problem u etničkom smislu, već u finansijskom. Dalje, naveo je da 

jedan deo ovog osoblja obavlja svoje radne zadatke i da su veoma aktivni. U vezi sa mišljenjem 

izveštaja, naveo je da je bila elementarna greška koja je uticala na pružanje mišljenja. 

Ministarstvo je zvanično priznalo da dobija prihode od PAK-a, a zna se da imamo jedinstveni 

račun trezora i da se preko Skupštine raspodeljuju po ministarstvima.  

 

Ali Lajçi, je rekao da je to generička praksa koja pokazuje za arbitrarnost i neodgovornost naših 

institucija. Dalje je naveo da ne možemo da kažemo da je to politička akcija i da vršimo 

nezakonite radnje. On je takođe rekao da slučaj za 53. miliona evra nije bio u domenu ministra 

da on preduzme „ad hok“ odluku, već je trebalo da se to tretira prema procedurama.  

 

Albet Kinolli je čestitao ministru za iskrenost i rekao je da je pitanje radnika bila javna tajna 

koju su svi znali. Takođe je rekao da romska zajednica nema nijednog radnika u radnom odnosu 

a koji ne ide na radno mesto. On je rekao da jesu za pozitivnu diskriminaciju, ali ne samo za 

jednu određenu zajednicu. Vezano za izveštaj, pitao je ministra kako se desio takav ispust u 

proceni imovine za ne informisanje komisije, koje je uticalo na davanje tog mišljenja?  

 

Emilija Rexhepi, je rekla da ne ostane da ima samo 30. zaposlenih iz srpske zajednice u 

Ministarstvu infrastrukture, već da ima u mnogim institucijama gde su zaposleni iz ove zajednice 

ali za koje se u stvari ne zna šta rade, ali je ovo po prvi put predstavljeno u izveštaju revizije u 

GFP-ovima, za 2017. godinu u MI-u.  

 

Zaključak 

KNJF je odlučio da izveštaj revizije za GFP MI-a, za 2017. godinu ne bude poslat na plenarnu 

sednicu. Međutim, da Ministarstvo za infrastrukturu dostavi pismeni izveštaj vezano za broj 



zaposlenih iz srpske zajednice, kao i o broju onih koji nisu poštovali radno vreme, određeno 

prema pravilima civilne službe.  

 

 

4. Razmatranje izveštaja revizije o Godišnjim finansijskim pregledima Autobuske 

stanice Sh. A. Priština, za godinu završenu 31. decembra 2017. godine 

 

Valon Ramadani, je rekao da je revizor dao kvalifikovano mišljenje u izveštaju revizije 

Autobuske stanice, sa komentarom da godišnji finansijski pregled za 2017. godinu, osim ne-

ocenjivanja nepokretne imovine, predstavlja realan i istinit pogled u svim materijalnim 

aspektima. On je rekao da je revizor identifikovao mnoga druga pitanja koja se trebaju odraziti, 

kao što su: loše planiranje prihoda i troškova u planu poslovanja 2017.-2019. godine, gde je 

celokupno planiranje troškova preduzeća bilo veće od prihoda; neusklađenost između 

registrovanih fiskalnih kupona od fiskalne kase i Z – izveštaja koji su dostavljeni u 

administrativnoj taksi za prihode iz prodaje karata; odluka Izvršnog šefa za dodavanje dva nova 

prihoda, koji nisu bili obuhvaćeni u uredbi Odbora; kupovina roba i usluga, bez procedure javnih 

nabavki; preneti gubici iz godine u godinu, kao i slaba primena preporuka iz prethodne i ranijih 

godina.  

 

Emin Sylejmani, je rekao da je pročitao izveštaj revizora i svi predstavljeni nalazi stoje. Što se 

tiče ocene imovine, mi smo nakon rata izvršili procenu imovine. Rekao je da zna standarde kako 

se traži ocenjivanje imovina, ali da su im kapaciteti takvi. Što se tiče plana o poslovanju, rekao je 

da je bio drugi Šef koji nije bio profesionalan i plan nije bio usklađen sa prihodima. Vezano za 

zapošljavanja, rekao je da su se 2017. godine dešavala enormna zapošljavanja i da ove godine 

nije imalo uopšte, sem jednog radnika obezbeđenja, zbog pretnji koje je on lično imao. Takođe, 

dodao je da unutrašnji revizor bio profesionalno nepripremljen koja nije preduzela potrebne mere 

za unutrašnju reviziju.  

 

Driton Selmanaj, je pitao g. Sylejmani koliko je dugo na toj poziciji. Dalje, rekao je da iz 

obrazloženja koja dajete, proizilazi da ovde nedostaje menadžerski mozak. On je rekao da mnoge 

procedure javne nabavke nisu razvijene u skladu sa zakonom. Svi imamo za obavezu da 

primenjujemo zakon. Takođe je rekao da izveštaj ima potrebe za razjašnjenja i to nije samo zbog 

nedostatka znanja.  

 

Valon Ramadani je predložio da se bez prisustva predsedavajućeg Odbora ne nastavi dalje sa 

diskusijom o ovom izveštaju. 

 

Zaključak 

KNJF je odlučio da se na narednoj sednici pozove predsedavajući Odbora preduzeća Autobuske 

stanice Sh. A. Priština, kako bi diskutovali o izveštaju revizije o GFP-ovima preduzeća.  



 

 

5. Razmatranje i usvajanje plana rada Nacionalne kancelarije revizije, za sezonu 

revizije 2018. – 2019. godine 

 

Besnik Osmani, je rekao da ono što se razlikuje od proteklih godina je da sada imamo tri novih 

ministarstava koja su dodata. Jedna od njih je MALS, zato što je istekao rok o sukobu interesa. 

Povećan je broj revizija iz spoljnih projekata i takođe je povećan broj revizije učinka. Ukupno 

ima 136. planiranih revizija. Naši kapaciteti, u odnosu na proteklu godinu, imaju razliku za samo 

5. revizora više. On je rekao da su ostale dve prazne revizije i da će u saradnji sa poslanicima da 

ih popune.  

 

Driton Selmanaj, je rekao da smo protekle godine dodali dva zahteva, jedan u vezi sa 

subvencijama u poljoprivredi i drugi u vezi ugovora KEDS-a. Vezano za ugovor KEDS-a, 

Tužilaštvo je pokrenulo postupak i složili smo se da ne nastavimo sa revizijom dok se ne završi 

proces u tužilaštvu. On je rekao da je plan dobro pripremljen i da je prihvatljiv. Međutim, ako 

komisija ima zahteve za dodatne revizije, onda možemo da to učinimo na narednoj sednici 

komisije.  

 

Zaključak 

KNJF je razmotrio plan rada NKR-a za sezonu revizije 2018. – 2019. godine i zahtevi za njegovu 

izmenu se mogu podneti do naredne sednice komisije.  

 

 

6. Razno 

 

Driton Selmanaj je obavestio poslanike da će 10. oktobra 2018. godine održati zajedničku 

radionicu sa Komisijom za budžet i finansije i Nacionalnom kancelarijom revizije, koju će 

podržati GIZ, i na kojoj će se tretirati godišnji izveštaj revizije za 2017. godinu.  

 

Zaključak 

 

KNJF je odlučio da Komisija održi zajedničku radionicu sa Komisijom za budžet i finansije i 

Nacionalnom kancelarijom revizije na datum 10. oktobar 2018. godine.  

 

Sednica je završena u 12:00. časova 

 

Predsednik komisije, 

Pripremili:                                  ___________________ 

Osoblje za podršku komisije.                      Driton Selmanaj 


